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LETO I I 

Pravilniki o 
delitvi čistega 

.a 

in osebnega 
dohodka 

i 
V naši komuni so vse gospodar-

ske organizacije predložile pravil-
nike o delitvi čistega dohodka in 
pravilnike o delitvi osebnih do-
hodkov v predpisanem roku pri-
stojnim organom občine. Ob tem 
dejstvu bi lahko sklepali, da so 
gospodarske organizacije pripra-
vo pravilnikov vzele kot zelo va-
žen opravek in da so s pravo-
časno in temeljito pripravo pra-
vilnike tudi obravnavali s kolek-
tivom. In če bi to držalo, bi mo-
rali biti pravilniki kvalitetni in 
neposrednemu proizvajalcu — 
upravljalcu tudi razumljivi. Ven-
dar temu v celoti ni tako. Za ne-
katere gospodarske organizacije 
bi sicer lahko rekli, da so pra-
vilniki dokaj v redu, čeprav ima-
jo nekatere pomanjkljivosti, ki 
pa jih bodo sproti odpravljali. 
Medtem pa so gospodarske orga-
nizacije, ki so pravilnike spreje-
male v zadnjem itrenutku brez 
predhodnih razprav s proizvajal-
ci, ker jih je čas prehitel in na 
razpravo s kolektivom niti raču-
nali niso. Nekaj je tudi takih, ki 
so pravilnike enostavno prepisali 
od sorodnih gospodarskih organi-
zacij in jih brez analize enostavno 
sprejeli. Zato v takih pravilnikih 
zasledimo vrsto pomanjkljivosti. 
Na primer: v eni gospodarski or-
ganizaciji v pravilniku o delitvi 
osebnih dohodkov govori en člen 
naslednje: »Razpored posameznih 
delavcev na odgovarjajočo delov-
no- mesto v tehničnem sektorju, 
računsko-gospodarskem sektorju, 
splošni in kadrovski službi, v cen-
tralnem skladišču, v obratu za 
vodje, delovodje in brigadirje, vr-
ši direktor podjetja«. V nekem 
pravilniku o delitvi čistega do-
hodka pa govori en člen nasled-
nje: »Delavski svet lahko prene-
se pravico razpolaganja z delom 
sredstev, navedenih v 7. členu (ta 
člen vsebuje vse sklade podjetja) 
na upravni odbor podjetja ali di-
rektorja s tem, da upravni odbor 
in direktor obvezno poročata na 
zasedanju DS o koriščenju dolo-
čenih sredstev.« Menimo, da ko-
mentar k vsebini teh dveh členov 
ni potreben zlasti, če dosledno 
upoštevamo decentralizacijo druž-
benega upravljanja. Pri nadalj-
njem izboljšanju pravilnikov bo-
do morale levj i delež prispevati 
tudi sindikalne podružnice skupaj 
z vsemi subjektivnimi silami v 
kolaktvu. 
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Osnutek perspektivnega progra-
ma za obdobje 1961—1965 je pri-
pravljen za razpravo. V prihod-
njih dneh bodo začeli o njem 
razpravljati pristojni sveti občin-
skega ljudskega odbora, občnski 
politični forumi, nato pa bo pred-
ložen v razpravo zborom volivcev. 
V tej številki želimo bralcem po-
sredovati iz osnutka perspektiv-
nega programa osnovne značilno-
sti dosedanjega razvoja, to je za 
razdobje 1957 do 1960. 

V dosedanjem obdobju so bili 
doseženi osnovni materialni teme-
l j i za nadaljnji razvoj gospodar-
stva v občini. Čeprav se v tem 
Obdobju niso uresničile nekatere 
pomembne smernice letnih druž-
benih planov za razvoj gospodar-
stva, je bil pa vendar dosežen 
znaten napredek pri razvoju pro-
izvajalnih sil. Dokaj hiter razvoj 
proizvajalnih sil zlasti v nekate-
rih gospodarskih dejavnostih je 
omogočil hiter porast narodnega 
dohodka, ki je povprečno letno 
porastel za 10%. 

563 MIL IJONOV DIN 
INVESTICIJ 

V letih 1957—1960 so bila vlo-
žena tudi znatna investicijska 
sredstva tako v gospodarske, ka-
kor tudi v negospodarske dejav-
nosti. Skupaj je bilo investiranih 
563 milijonov din, od tega v go-
spodarske dejavnosti 438 milijo-
nov din. Vrednostni obseg proiz-
vodnje, storitev in uslug je bil 
leta 1960 za 41,6 odstotkov večji 
kot v letu 1956. Najmočnejši po-
rast celotnega dohodka je bil za-
beležen v trgovini, obrti, medtem 
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ko v kmetijstvu niso bili v celoti 
doseženi zažel j eni rezultati. Stal-
no naraščanje razvoja vseh go-
spodarskih dejavnosti in družbe-
nih služb pa je vplivalo na nara-
ščanje števila zaposlenih. Tako se 
je število zaposlenih povečalo od 
leta 1956 do 1960 za 352 delavcev 
in uslužbencev. 

PORAST 
DRUŽBENEGA STANDARDA 
Vzporedno z razvojem celotne-

ga gospodarstva sta v razdobju 
zadnjih štirih let naraščala tudi 
osebna potrošnja in družbeni 
standard, v katerega je bilo vlo-
ženih 125 milijonov dinarjev, od 
tega v stanovanjsko dejavnost 61 
milijonov. Zgrajenih je bilo 25 
stanovanj. Izredno majhna sred-
stva pa so v tem obdobju bila 
vložena v šolstvo in prosveto ter 
bo zato v bodočem obdobju v po-
gledu investicijske potrošnje po-
trebno dati tema dvema dejavno-
stima precejšen poudarek. 

Gospodarske investivije so v 
tem obdobju znašale 438 mil. di-
narjev, od tega je bilo vloženo v 
industrijo 70 milijonov, v kmetij-
stvo 354 miliojnov, v trgovino 2 
milijona, v gostinstvo milijon in 
v obrt 10 milijonov dinarjev. 

GOSPODARSKI RAZVOJ 
PO POSAMEZNIH P A N O G A H 
V letu 1960 je tovarna usnja iz-

vršila rekonstrukcijo ter tako 
znatno povečala svoje zmogljivo-
sti. Pričakuje se, da bo pri majh-
nem številu povečanja nove de-
lovne sile lahko to podjetje v letu 

(Nadaljevanje na 2. strani) 

V Parizu je prišlo do prekinit-
ve pogajanj med Tunizijo in 
Francijo. Po poročilu Tanjuga so 
se francosko-tunizijsiki odnosi 
znašli v položaju, ki je zelo po-
doben krizi. 

•čr 
Bolgarsko letalo tipa »Mig-19« 

je zasilno pristalo v Italiji okrog 
15 km od letalske baze Gioca delle 
Colle. Pri pristanku se je huje 
poškodoval pilot Podgoros. V tej 
zvezi je italijansko ministrstvo 
izročilo bolgarskemu veleposlani-
štvu protestno noto zaradi kršitve 
italijanskega zračnega prostora. 

•čr 
V Punti Del Este v Uragvaju 

(Združene države Amerike) so se 
sestali zunanji ministri ameriških 

držav zaradi političnih ukrepov 
proti Kubi. Stališča so dokaj ne-
enotna. 

•čr 
V Beogradu je bilo četrto za-

sedanje jugoslovansko-poljskega 
odbora za gospodarsko sodelova-
nje. Na sestanku so obravnavali 
razvoj gospodarskega sodelovanja 
med obema državama od tretjega 
zasedanja. 

-čr 
Na konferenci zunanjih mini-

strov ameriških držav je ame-
riški zunanji minister Rusk pred-
lagal izključitev Kube iz Orga-
nizacije ameriških držav in pre-
kinitev trgovinskih stikov. 

•sir 
V Beogradu je bilo zvezno po-

svetovanje o peki kruha, kjer so 
sklenili, da morajo občine zagoto-
viti zadostno proizvodnjo dobre-
ga kruha. 

-čr 

V Kranju je bil VII . kongres 
Ljudske mladine Slovenije, kate-
remu so prisostvovali poleg 500 
delegatov številni gostje. Uvodni 
referat je prebrala predsednica 
CK LMS Francka Strmole-Hlas-
tec. Kongres je vsestransko osvet-
lil bodoče naloge LMS. 

-čr 

Na seji Izvršnega sveta Ljudske 
skupščine republike Slovenije so 
sklenili, da bodo volitve delav-
skih svetov do 30. aprila letos. 

lir 
Živl jenje v Dalmaciji, ki je bila 

ogrožena po potresih, se norma-
lizira. Številne organizacije Rde-
čega križa in države so prizade-
tim nudile materialno pomoč. 

-čr 
V Parizu so aretirali Philippa 

Castilla, enega izmed voditeljev 
O AS za Francijo in organizatorja 
operacije »modra noč« in Pouja-
dista Boyera pomembnega vodi-
telja te podtalne organizacije v 
Franciji. 

"Čr 
Predsednik republike Tito je 

odpotoval na krajši zasebni obisk 
v Združeno arabsko republiko. 

-čr 
Po vesteh TASS je napredna 

javnost v Kongu čedalje bolj 
vznemirjena zaradi negotove uso-
de podpredsednika kongoške vla-
de Gizenge. V javnosti se pora-
jajo mnenja, da je bila aretacija 
Gizenge nezakonito dejanja, 

KAKO SMO 
GOSPODARILI 



(Nadaljevanje s 1. strani) 

K i k o smo gospodarili 
1965 doseglo dvakratno proizvod-
njo ikakor leta 1960. 

Fizičen obseg kmetijske proiz-
vodnje je v letih 1957—1960 pov-
prečno letno porastel za 17,5%. K 
doseženim uspehom v razvoju 
kmetijstva je kljub pomanjklji-
vostim prispevala tudi koopera-
cija z zasebnimi ikimečkimi gospo-
darstvi. V letu 1961 je bilo zajeto 
v družbeno organizirano proiz-
vodnjo 23,1% vse obdelovalne 
zemlje. V obdobju zadnjih štirih 
let je odpadlo na družbena po-
sestva okrog 9,6% skupne kmetij-
ske površine, ali 11,5% obdelo-
valne zemlje. Na teh površinah so 
družbena posestva dosegala pov-
prečno letno okrog 6,01% celotne 
kmetijske proizvodnje. Medtem 
ko je bilo v letu 1956 na družbe-
nih posestvih 2,4% vseh goved, se 
je povečal njihov delež v letu 
1960 na 9%. 

POVEČANJE MEHANIZACIJE 
NA SOCIALISTIČNIH 

KMETIJSKIH OBRATIH 

Od leta 1956 do 1960 so družbe-
na povestva povečala število trak-
torjev od 15 na 20, splošne kme-
tijske zadruge pa samo z zadnjih 
dveh letih od 9 na 16. Tako pride 
na družbenih posestvih 70,2 ha 
obdelovalne zemlje na traktor, na 
zasebnem sektorju ipa 583 ha. 

V gozdovih je bilo v zadnjih 
letih sekano povprečno letno 
okrog 86% prirastka, kar je omo-
gočilo nadaljnje večanje zmoglji-
vosti gozdov. Blagovni promet v 
trgovini se je povprečno letno po-
večal za 12,2%. Založenost trgo-
vine v tem obdobju pa je bila 
manjša od obstoječih možnosti, 
ker so se trgovska podjetja pre-
več usmerjala v prodajo vseh ar-
tiklov in niso glede na razpolož-
l j ive kapacitete v zadostni meri 
izvršila specializacije. Tudi go-
stinska mreža zaostaja za potre-
bami prebivalstva. Znaten napre-
dek v preteklem obdobju je na-
pravila obrt, v kateri je vred-
nostni obseg proizvodnje, storitev 
in uslug porastel za 479,5%, pri 
čemer je najmočnejši vzpon na-
pravila gradbena obrt. 

DOTOK, UPORABA IN 
PLANIRANJE SREDSTEV 

KRAJEVNEGA SAMOPRISPEVKA 
Od leta 1960 je v naši občini po 

sklepu volivcev uveden krajevni 
samoprispevek z namenom, da bi 
razpolagali tudi krajevni odbori 
kot organi neposredne krajevne 
samouprave z določenimi materi-
alnimi sredstvi in tako bili v sta-
nju reševati najbolj pereče kra-
jevne potrebe. Krajevni samo-
prispevek vplačujejo kmečki pro-
izvajalci po katastrskem dohod-
ku, vsi ostali pa v obliki osebnega 
prispevka. Zbori volivcev morajo 
vsaiko leto razpravljati o uporabi 
sredstev krajevnega samoprispev-
ka, se pravi, da morajo pregledati, 
kako je krajevni odbor uporabil 
ta sredstva v preteklem letu in 
ali se je pri tem držal sklepov 
zborov volivcev in potrditi pro-
gram uporabe sredstev tako po 
višini kot po namenu za nasled-
nje leto. Posebej poudarjamo, da 
je zaželeno, da bi zbori volivcev, 
odnosno zbori občanov ne samo 
enkrat, temveč večkrat na leto 
kontrolirali krajevni odbor pri 
izvajanju sprejetega programa in 
sklepov. 

Da bi vsem občanom omogočili 
aktivno sodelovanje v teh razpra-
vah na zborih občanov, dajemo 
v naslednjem pregledu o do sedaj 
ustvarjenih sredstvih krajevne-
ga samoprispevka, o njihovi upo-
rabi in planu sredstev v letu 1962. 

K A K Š E N JE BIL PREDPIS 
KRAJEVNEGA 

SAMOPRISPEVKA? 

Samoprispevek je bil v fletu 
1960 predpisan v višini 12,961.958 
din. Od tega je bilo zbranega 
10,980.715 din. Krajevni odbori 
so razpolagali s 50 % od zbranega 
zneska ali s 5,490.375 din. Izkori-
stili so 3,331.794 diin, ter jim je 
ostalo na razpolago za leto 1961 
2,158.563 din. Podrobna razdelitev 
krajevnega samoprispevka je raz-
vidna iz objavljene tabele v kolo-
nah 3,4 in 5. 

V letu 1961 je bil predpisan 

krajevni samoprispevek po kata-
stru v višini 12.108.583 din. Ta 
samoprispevek je bil plačan v vi-
šini 11,180.275 din. Pripomniti je 
treba, da je vplačilo krajevnega 
samoprispevka po katastru zelo 
ugodno, saj znaša zaostanek same 
928.308 din. 

Na vse zaposlene upokojence 
in invalide je bilo predpisanega 
1,071.00 din osebnega prispevka. 
928.308 din osebnega prispevka. 
V tem je všet zaostanek iz leta 
1960 v višini 365.000 dni. Za ta 
samoprispevek je bilo vplačanih 
komaj 608.600 din, ker še posa-
mezniki dolgujejo 462.400 din. 
Največj i zaostanek izkazujejo 
krajeni odbori Voličina, Lenari. 
Rogoznica, Benedikt in še nekate-
ri. Potrebno je, da o tem raz-
pravljajo zbori volivcev in da se 
tudi krajevni odbori pobrigajo, 
da bo ta del samoprispevka čim-
prej plačan. 

Skupen predpis samoprispevka 
za leto 1961 je znašal 15,338.146 
din, ter bil vplačan v višini 
13,947.438 din. Zaostanek zna-
ša 1,390.708 din. Krajevni odbori 
so v letu 1961 razpolagali po skle-
pih zborov vodivcev s celotnim 
krajevnim samoprispevkom v 
višini 13,947.438 din. 

K A K O SO SE KORIST ILA 
SREDSTVA KRAJEVNEGA 

SAMOPRISPEVKA? 
V preteklem letu so za raz-

lična dela so porabili 10,956.400 
din ter je tdko ostalo neizkorišče-
nih 2,991.038 din. V izkoriščenih 
sredstvih je upoštevanih tudi 
1,877.997 din za pokopališča, ker 
se ta sredstva zbirajo na skladu 
za komunalne potrebe. Najslabše 
so koristili krajevni samoprispe-
vek krajevni odbori Zgornja 
Ščavnica, Jurovski dol in Cerkve-
njak, kjer je bil izkoriščen le ne-
kaj več kot 50 %. Krajevni odbori 
Voličina, Selce, Osek, Gočova in 
Lenart pa so izkoristili več kot je 

bilo zbranih sredstev na njiho-
vem območju. Potrebno bo, da na 
eni strani krajevni odbori ute-
mel j i jo zborom občanom, zakaj 
samoprispevka niso bolje izkori-
stili, na drugi strani pa, da opra-
vičijo prekomerno trošenje sred-
stev. 

V LETU 1962 TUDI Z N A T N A 
SREDSTVA KRAJEVNEGA 

SAMOPRISPEVKA? 

Samoprispevek bi v letu 1962 
naj znašal 16,265.144 din, skupaj z 
zaostanki iz prejšnjih let. Tako 
bodo krajevni odbori tudi v letu 
1962 razpolagali z znatnimi sred-
stvi. Posebno vprašanje nastopa 
v krajevnem odboru Voličina, 
kjer krajevnega samoprispevka 
nimajo sprejetega za daljše ob-
dobje kot vsi ostali krajevni od-
bori. Zato bo potrebno, da takoj 
sklepajo o uvedbi krajevnega sa-
moprispevka za leto 1962, ker bo 
sicer ostal krajevni odbor brez 
sredstev za komunalne potrebe v 
letošnjem letu, odnosno bo razpo-
lagal le s 13.913 din. V zvezi z raz-
delitvijo za leto 1962 predvideva 
družbeni plan, da bi zbori obča-
nov in krajevni odbori tudi v le-
tošnjem letu namenili del sred-
stev za ureditev pokopališč. Tako 
se predvideva, da bo za vsako 
pokopališče zbranih po 500 tisoč 
din. Pri uporabi sredstev bo tre-
ba v znatnejši meri upoštevati 
različne krajevne potrebe v po-
sameznih krajih, kot so na pri-
mer ureditev krajevnih središč, 
cestna razsvetljava, kulturni do-
movi, požarnovarnostna služba 
itd. 

Vsi krajevni odbori so sprejeli 
od občinske uprave podroben ob-
račun krajevnega samoprispevka 
in bodo zato lahko krajevni od-
bori SZDL in njihove sekcije 
skupno s krajevnimi odbori pri-
pravile podroben in obrazložen 
predlog programa za koriščenje 
krajevnega samoprispevka. 

KONČNI OBRAČUN DOHODKOV IN IZDATKOV KRAJEVNEGA SAMOPRISPEVKA ZA LETO 1960/61 IN P L A N Z A LETO 1962 

Skupaj 
dohodek 
1961 
(5 + 6 + 7) 

Plan za leto 1962 

Tek. 
štev. 

Krajevni 
odbor 

Dohodki 
1960 

Izdatki 
1960 

Ostane 
1960 
(3—4) 

Dohodki po Osebni 
katastru prispevek 
1961 1961 

Skupaj 
dohodek 
1961 
(5 + 6 + 7) 

Izkoriščeno 
1961 

Oseb. 
prisp. 
(8—9) 

Kat. 
doh. 

Ostanek Skupaj 
1961 10 + 11 + 12 

1. Voličina 

2. Gradišče 

3. Cermljenšak 

4. Zg. Ščavnica 

5. Selce 

6. Zamarkova 
7. Lenart 
8. Lokavec 
9. Rogoznica 

10. Jurovski dol 

11. Osek 

12. Benedikt 

13. Gočova 

14. Cerkvenjak 

379.386 379.060 17.674 

471.625 214.577 + 257.048 

168.006 195.400 — 27.394 

723.629 

191.065 

276.716 
585.276 
116.944 
53.805 

901.526 

124.632 

669.252 

126.279 

702.216 

369.100 

237.735 

152.915 
407.542 

63.990 

328.591 

78.600 

529.375 

104.918 

251.991 

+ 354.529 

— 46.670 

+ 123.801 
+ 177.734 
+ 116.944 
— 10.185 

+ 572.935 

+ 46.032 

+ 139.877 

+ 21.361 

+ 450.225 

( + 143.465) 
916.022 

( + 71.503) 
1,031.888 

(— 59.000) 
283.116 

1,473.566 
(— 66.465) 

322.608 
563.485 

1,191.817 
238.139 

(—10.000) 
91.566 

1,835.801 
(— 38.746) 

215.046 
1,362.875 

(— 32.757) 
224.389 

1,429.957 

7 8 9 10 11 12 13 

25.800 924.148 1,125.721 — 201.573 64.146 151.000 13.513 

90.900 1,379.836 1,302.778 + 77.058 1,124.937 83.100 1,285.095 

18.600 2,274.322 204.425 + 69.897 400.733 30.910 501.530 

15.300 1,843.395 911.644 + 931.751 1,726.032 36.600 2,694.383 

9.900 285.838 369.702 — 83.864 455.736 29.400 401.272 

14.100 
185.000 

3.300 
1.800 

701.386 
1,554.551 

84.681 
356.883 

518.935 
1,557.277 

117.820 
236.534 

+ 182.451 
— 2.726 

+ 120.349 
— 33.139 

660.033 
1,396.021 

278.948 
128.340 

46.500 
239.000 

3.600 
5.700 

888.984 
1,632.295 

402.897 
100.901 

53.000 2,461.736 1,738.428 + 723.308 2,150.346 162.400 3,036.054 

10.200 271.278 301.346 — 30.068 297.277 12.900 280.109 

71.400 1,574.152 1,192.938 + 381.214 1,596.389 88.800 2,066.403 

9.000 254.750 282.170 — 27.420 301.205 10.500 284.285 

100.300 1,980.482 1,096.682 + 883.800 1,674.963 118.600 2,677.363 

SKUPAJ 5,490.357 3,331.794 11,180.275 + 2,158.563 608.600 13,947.438 10,956.400 +2,991.038 12,255.106 1,019.000 16,265.144 
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Pionirji lenarSke 
šole zbrali čez 
20.000 dinarjev 

Občinski odbor SZDL Lenart je 
v decembru mesecu izvedel akcijo 
za zbiranje prostovoljnih prispev-
kov za pomoč krajem na otoku 
Pelješcu, ki ga je prizadel hud 
vihar ter povzročil večjo škodo na 
cestnem omrežju in vodovodu. 
Pr i zbiranju denarja so se tudi 
tokrat predvsem odlikovali pio-
nirji, ki so zbrali precejšnja sred-
stva. Posebno so se izkazali pio-
nirji na šoli Lenart, ki so zbrali 
23.900 din. Sledi j im šola Zgornja 
Ščavnica z 10.310 din zbranega 
denarja. Zal za vse šole nimamo 
podatkov, ker jih niso poslale 
občinskemu odboru SZDL. Šola 
Cerkvenjak je zbrala 3.188 din. 
Lokavec 6.097 din in šola Jurov-
ski dol 3.500 din. Kra jevne orga-
nizacije SZDL pa so zbrale po ne-
popolnih podatkih: Selce 4.255 din, 
Čermljenšek 5.895 din, Zgornja 
Ščavnica 2.785 din in Gradišče 
1.620 din. Za ostale organizacije 
SZDL nimamo podatkov. 

Pomoč prizade-
tim krajem v 
Dalmaciji 

PR I ZB IRANJU SREDSTEV 
SODELUJEJO O R G A N I Z A C I J E 
RDEČEGA K R I Ž A I N D E L O V N I 

K O L E K T I V I 
Člani Podmadka R K v Le -

nartu in Gradišču so zbrali do-
slej nad 57 tisoč din. — Kolekt iv 
kmetijske zadruge Zgornja Ščav-
nica je prispeval 30 tisoč din. — 
Zbiranje prispevkov se nadalju-
je. — 

Prebivalci občine Lenart so z 
vso zaskrbljenostjo zasledovali 
preko dnevnega tiska in radia ve-
sti o potresih, ki so prizadeli ne-
katere obmorske kraje in tudi po-
samezne predele v notranjosti dr-
žave. Čeprav sodi naša občina 
med ekonomsko slabo razvite, so 
se skoraj vse gospodarske orga-
nizacije in ustanove odzvale ak-
ciji za zbiranje materialne pomo-
či krajem in ljudem, ki jih je pri-
zadela velika nesreča. V občin-
skem merilu vodi jo akoijo orga-
nizacije Rdečega križa, ki preko 
svojih članov zbirajo prispevke 
posebno prizadevni pa so tudi čla -
ni Podmladka Rdečega križa zla-
sti v Lenartu in Gradišču. Občin-
ski odbor Rdečega križa je pozval 
tudi vse delovne kolektive, naj 
priskočijo na pomoč. Uspehi niso 
izostali. 

Člani Podmladka R K v Lenar-
tu so dosedaj zbrali 33.680 din. 
Med posamezniki se je najbolje 
izkazala učenka Mari ja Šantl, ki 
je nabrala 11.150 diin. Vso pohvalo 
tudi zaslužijo Marija Polanec in 
Lenčka Polanec (nabrali 4.370 din) 
Marija Rajter (nabrala 3.522 din), 
Jože Murko (nabral 4.000 din), Sil-
va Pirher in še neznana učenka 
(nabrali 8.500 din). 

Člani Podmladka R K v Gradi-
šču pa so skupaj nabrali 23.375 
dinarjev, kar je prav tako vse po-
hvale vredno. Aktivisti Rdečega 
križa so doslej nabrali 14.434 din. 
Akci ja pa še ni končana in bo 
znesek ver jetno precej višji. 

Delovni kolektivi so v okviru 
svojih možnosti skupaj prispevali 
49.600 din. Med darovalci so bila 
Kmetijska zadruga Zgornja Ščav-

Pred kratkim je končal z de-
lom VI I . kongres Ljudske mla-
dine Slovenije, ki je bil v Kra -
nju. Iz naše občine sta se kon-
gresa udeležila predsednik Ob-
činskega komiteja L M S Franjo 
Šuman in član Franček Šilec. Po 
vrnitvi s kongresa smo j im zasta-
vil i tale vprašanja: 

1. Vtisi s V I I . kongresa L jud-
ske mladine Slovenije? 

2. Kater im vprašanjem je kon-
gres posvetil največ pozornosti? 

3. Kako se bodo odrazili spre-
jeti sklepi v konkretnem delu v 
naši občini? 

Odgovor na 1. vprašanje: 
Franjo Šuman: VI I . kongres 

Ljudske mladine Slovenije je bil 
izredno dobro pripravljen. Mla-
dino mariborskega okraja je za-
stopalo 82 delegatov, ki so bili iz-
voljeni na občinskih konferencah 
mladine. Ekipa mariborskega 
okraja, ki je sodelovala na javni 
televizijski oddaji: »Mladina v re-
voluci j i « je za doseženo prvo me-
sto dobila televizijski sprejemnik. 

Franček Šilec: Vtisi, ki smo jih 
prinesli <iz Kranja se ne dajo op.-
sati v nekaj stavkih. Samo mesto 
Kran j s čudovito okolico je bilo 
v pravem kongresnem vzdušju. 
Vse je bilo v zastavah, kar je na-
pravilo mesto še bol j svečano. 
Gostitelja ObLO Kranj m OK 
L M S sta omogočila vsakemu dele-
gatu kar najboljše počutje in v ta 
namen (pripravila vrsto kulturnih 
prireditev. Sama organizacija je 
bila zelo dobra, ki je seveda zah-
tevala mnogo časa za priprave, 

Odgovor na 2. vprašanje: 
Franjo Šuman: Kongres je po-

svetil največ pozornosti proble-
mom mladine v gospodarstvu in 
komuni, idej no-vzgojnim, organi-
zacijiskim in kadrovskim vpraša-
njem ter izobraževanju. Mladina 
se bo morala dosledno boriti 7.a 

Franjo Šuman 

niča 30.000 din, Veterinarska po-
staja Lenart 8.100 din in še dva 
kolektiva 11.500 din. Več podjeti j 
in ustanov pa bo prispevalo ob 
koncu meseca, ko bodo obraču-
nali osebne dohodke. Podrobneje 
o poteku akcije za zbiranje pri-
spevkov bomo poročali v prihod-
nji številki. 

Franček Silec 

uve l jav l janje načel delitve do-
hodka in skrbeti za dvig proiz-
vodnosti. Pristopiti bo potrebno 
tudi k izdatnejši strokovni vzgoj i 
kmetijskih proizvajalcev, tako na 
družbenih posestvih, kakor tistih, 
ki ostajajo doma. Vso skrb je po-
trebno posvetiti tudi vkl jučeva-

V mesecu januarju so bile v ve-
čini krajevnih organizacij SZDL 
razširjene seje odborov, katerih 
so se udeležili člani šolskih od-
borov, šolski upravitelj i in drugi. 
Na dnevnem redu so imeli raz-
pravo o šolstvu, kulturi in pro-
sveti, zdravstvu in socialnem var-
stvu. Povsod so pripravili pisme-
na poročila sestavljena v duhu 
sklepov seje Občinskega odbora 
SZDL, ki je imel ta vprašanja na 
dnevnem redu decembra lani. Ker 
sodi seja v Voličini med najbol j 
pripravljene, tako po poročilu ka-
kor razpravi, objavl jamo nekate-
re podrobnosti. V poročilu pred-
sednika- krajevne organizacije 
SZDL Voličina Konrada Reberoi-
ka je med drugim rečeno, da iz-
kušnje kažejo, da so sekcije So-
cialistične zveze dobra oblika de-
la in zbiranje državljanov po naj-
različnejših vprašanjih. Na jbo l j 
delajo seveda tiste sekcije, ki so 
nastale zaradi potrebe prebival-
cev kraja. Med te spadajo sekcije 
za komunalne zadeve in kmeti j -
stvo. V nadaljevanju ko je go-
voril o problemih v šolstvu, je 
med drugim podčrtal, da je v Vo-
ličini nepopolna osemletna šola. 
čeprav ima vse pogoje za popolno 
osemletko, vendar ima po zakon-
skih določilih za ta naziv enega 
učenca premalo. Socialistična zve-
za v Voličini meni, da ima svet 
za šolstvo nepravilen in birokrat-
ski odnos do šole v Voličini, ali pa 
je tak odnos od strani upravnih 
organov občine. Da je dejansko 
birokratski odnos, govori tudi 

nju -mladine v organe družbenega 
upravljanja. 

Franček Šilec: Delo kongresa je 
potekalo v treh komisijah: Mla-
dina v komuni, idejno-vzgojno in 
izobraževalno delo, društveno de-
lo in organizacijska krepitev mla-
dine. Po uvodnem referatu, ki ga 
je podala predsednica CK L M S 
Francka Strmole-Hlastec, se je 
delo razvilo po komisijah. Na jveč 
pozornosti je kongres posvetil 
af irmacij i mladine. Mladina mora 
taiiti enakovreden partner v vseh 
vprašanjih naše družbene stvar-
nosti. Zato pa je potrebna šte-
vilčna rast, več idejno organiza-
cijskega dela v naših aktivih. 
Mladini se mora nuditi vsestran-
ska -pomoč, ne pa, da se od nje 
samo zahteva kakšna naj bo. 

Odgovor na 3. vprašanje: 
Franjo Šuman: Sklepe, ki so 

bili sprejeti na VI I . kongresu 
L M S bo moral Občinski komite 
že na prvem plenumu obravnava-
ti in jih začeti uvel jav l jat i v kon-
kretnem delu. 

Franček Šilec: Sklepi V I I . kon-
gresa L M S bodo vsekakor zelo 
vplivali na delo mladinske orga-
nizacije v naši občini. V bodoče 
bomo polagali več pozornosti 
vkl jučevanju mladine v proizvod-
njo v podjet j ih in ustanovah, 
sklicevali zbore mladih proizva-
jalcev, vajencev, di jakov ter 
skupno z njimi reševali proble-
me, ki jih tarejo. Mladini bomo 
morali nuditi tudi več zabave. Za 
izvedbo vseh nalog pa bo potreb-
no mnogo dela in več finančnih 
sredstev. 

dejstvo, da se šola v Voličini v 
ničemer ne razlikuje od ostalih 
popolnih osemletk razen že na-
vedenega. Šolski odbor se je v 
preteklem šolskem letu sestal le 
dvakrat in obravnaval predvsem 
investicije. Na voličinski šoli se 
kaže velika potreba po adaptaci-
ji šolskega poslopja iin nabavi no-
vega pohištva za učilnice. Misli-
ti bo tudi na omarice za čevl je 
in sploh na večjo higieno v šol-
skih prostorih. Med poukom naj 
bi otroci nosili copate. Nujno po-
trebno bi bilo zagotoviti tudi 
sredstva za popravilo greznic in 
stranišč. Šolskemu odboru so tu-
di predlagali, da naj bi sčasoma 
zagotovil prostor, v katerem bi 
imeli tehnični pouk, ki je nujno 
vezan na načela šolske reforme. 
V prostorih T V D »Part izan« v 
Voličini bi lahko uredili tudi šol-
sko kuhinjo in prostore za tehni-
ški pouk. Za izvršitev teh del bi 
po mnenju K O SZDL Voličina bi-
lo potrebno najeti posojilo pri pri-
pravl jalnem odboru za gradnjo 
šole v Selcih. Posoji lo bi vračali 
iz sredstev šole. Ob zaključku 
razprave po tem vprašanju so 
zlasti opozorili, da šola postaja 
samostojna družbena ustanova in 
da se zato nalaga velika odgo-
vornost šolskemu odboru za do-
bro gospodarjenje. 

Na seji v Voličini so ugotovili, 
da je bilo prosvetno društvo pred 
leti dokaj delovno, medtem ko 
zadnji dve leti ni več je dejavno-
sti. Socialistična zveza v Voličini 

(Nadal jevanje na 4. strani) 

RAZŠIRJENE SEJE ODBOROV K R A J E V N I H O R G A N I Z A C I J SZDL 

V V o l ičini poglobl jena 
razprava o šolstvu, 
kulturi in prosveti 



Kurentovanje v Ptuju 

A PUSTNE DNI 
ETNOGRAFSKI IN K A R N E V A L S K I DEL PUSTOVANJA. -

OBISKOVALCI BODO DOBRO POSTREŽENI. — N A SVIDENJE 
V PTUJU, V NEDELJO, 4. M A R C A 

Tudi letos bo v Ptuju 4. mar-
ca kurentovanje in pustni karne-
val, ki je že Jani privabil v staro 

mesto ob Dravi okrog 10.000 obi-
skovalcev. Pričakujejo, da bo le-
tos obisk znatno večji. Obeta se 
obisk gostov iz vseh krajev Slo-
venije in celo iz Avstrije. Ptuj-
sko kurentovanje je edinstven 
običaj, ki je še najbolj ohranjen 
v vaseh na Ptujskem polju, pred-

Izvajale smernic IILpIenums CK ZKJ 
Ko je Občinski komite ZKS Le-

nart na zadnji seji analiziral delo 
članov Zveze komunistov v duhu 
III . plenuma CK ZKS je ugotovil, 
da so komunisti pri delu bili več-
krat nedosledni pri izvajanju teh 
smernic. Posebno se je to poka-
zalo pri sprejemanju pravilnikov 
o delitvi čistega in osebnega do-
hodka, saj delavci večkrat niso 
vedeli za kaj gre, člani ZK pa 
jim niso pojasnjevali, niti niso 
angažirali vse sile, da bi s svojim 
vplivom pritegnili k razpravi sle-
hernega delavca. Še vedno so pri-
meri, da se od strani vodstev pod-
jeti j podcenjuje neposrednega 
proizvajalca. S takimi nazadnja-
škimi nazori se bodo morali člani 
Z K energičneje spoprijeti. I I I . 
plenum CK ZKJ je postavil pred 
člane kot izredno odgovorno na-
logo delo v političnih organizaci-
jah. Na primer v SZDL, LMS itd. 
Te organizacije zajemajo v glav-
nem vse državljane in predstav-
l ja jo najširšo tribuno za ljudske 
množice. Člani ZK morajo biti v 
teh množicah predvsem idejni 
usmerjevalec in pobudnik najna-
prednejših družbeno koristnih ak-
cij. Te vloge pa komunisti ne mo-
rejo vršiti z diktiranjem, temveč 

V VOLI ČINI POGLOBLJENA 

R A Z P R A V A O ŠOLSTVU, 

K U L T U R I IN PROSVETI 

(Nadaljevanje s 3. strani) 

meni, da leži del krivde za nede-
javnost na prosvetnem področju, 
na nekaterih učiteljih, zlasti na 
mlajših, ki bi se morali bolj in-
tenzivno ukvarjati s kulturno-
prosvetno dejavnostjo. Žal pa je 
stanje tako, da se celo v šoli sa-
mi ne polaga posebne pozornosti 
kulturno-prosvetnemu delu. Z 
malo dobre volje bii se dalo pre-
cej narediti na tem sicer hvalež-
nem področju, družbene dejavno-
sti. Za to delo pa bo seveda po-
trebno zainteresirati tudi tiste, ki 
se neposredno ne ukvarjajo s pro-
svetno stroko, ki pa jih prav tako 
ni malo v Voličini. Že večkrat so 
v Voličini govorili o prostorih za 
prosvetno izživljanje, ki pa jih ne 
morejo dobiti kljub velikemu za-
družnemu domu. Verjetno bo mo-
rala kmetijska zadruga pokazati 
več razumevanja za kulturo in 
prosveto v kraju. Nemogoče je 
karkoli prirejati zlasti pozimi, če 
je na razpolago samo dvorana. 

samo s prepričevanjem. Za aktiv-
no delovanje v javnem življenju 
pa je potrebno široko obzorje, ja-
sen iin konkreten koncept dela ter 
vpliv na množice. 

vsem pa v Markovcih, Zabovcih 
Stojincih, Novi vasi in Bukovcih. 

Leta 1960 se je ptujsko zgodo-
vinsko društvo lotilo obnavljanja 
že skoraj pozabljenih zgodovin-
skih običajev, ki jih je najbolj za-
tiral okupator. Tega leta je bilo 
v Ptuju tudi prvič javno kuren-
tovanje, ki je še sicer imelo za-
četniške slabosti, vendar je med 
Ptujčani, okoličani in ostalimi 
vzbudilo veliko zanimanje. Zate-
gadelj so morali to prireditev or-
ganizirati tudi leta 1961, ki je bila 
že znatno boljša. Ptujčani so se na 
letošnje kurentovanje temeljito 
pripravili in bo obsegalo sprevod 

etnografskih skupin s Ptujskega 
polja. V sprevodu bodo obiskoval-
ci lahko videli demonska bitja, 
ruše, orače, piceke in borovo go-
stiivanje. V karnevalskem delu 
pa se bodo predstavili ptujske šo-
le in podjetja in pokazali svojo 
domišljijo. 

Ptujčani pravijo, da bodo gostje 
na njihovi prireditvi kar najbolje 
postreženi. Pripravili so pristna 
slovenjegraška in haloška vina, 
gostinska podjetja v Ptuju so pri-
pravila okrog 1200 sedežev. Po-
stregli vam bodo z jedili, ki 
bodo zadovoljila najbolj izbirčne 
sladokusce. Tisti z motornimi vo-
zili pa bodo našli prostor za vo-
zila na parkirnem prostoru, ki bo 
lahko sprejel 1000 vozil. 

P IONIRSKE IGRE Z A LETO 19G1 ZAKLJUČENE 

CERKVENJAK DOBI PRVO NAGRADO 
Jugoslovanske pionirske igre so 

oblika izvenšolskega udejstvova-
nja šolske mladine, v katerih je 
sodelovala vsa jugoslovanska 
osnovnošolska mladina. Namen 
JPI je poživiti in popestriti izven-
šolsko delo mladine v klubih, 
sekcijah in krožkih. 

JPI so tudi v občini Lenart do-
segle lepe delovne uspehe. Zato 
je potrebno, da o tem spregovo-
rimo nekaj besed. V preteklem 
letu je v naši občini sodelovalo 
v JPI okrog 2.500 šoloobveznih 
otrok. Posamezni pionirski odredi 
so si že v začetku sestavili lastne 
programe dela. Pri realizaciji pro-
gramov so jim pomagali Zveza 
prijateljev mladine, pionirski sta-
rešinski sveti, učitelji in SZDL. V 
občinskem merilu je delo JPI vo-
dila Občinska zveza prijateljev 
mladine s pomočjo Občinskega 
odbora SZDL. 

V okviru JPI so pionirski od-
redi priredili vrsto razstav, aka-
demij in drugih prireditev, kjer 
so prikazali sadove svojega dela 
v raznih krožkih in sekcijah. Ob 
državnih in kulturnih praznikih 
so priredili kvalitetne proslave in 
akademije, organizirali športne in 
kulturne prireditve, izvedli po-
učne ekskurzije v podjetja in 
ustanove, urejevali igrišča in šol-
sko okolico in zbirali zgodovinski 
material svojega šolskega okoliša. 
Pred nedavnim se je sestal občin-
ski odbor za JPI. Po daljši raz-
pravi in temeljiti analizi progra-
mov in o izvedbi programov po-
sameznih pionirskih odredov je 
ugotovil, da je najlepše uspehe 
dela dosegel pionirski odred » Iva-
na Cankarja« na šoli v Cerkve-
njaku. 

Ta odred je v svoj program de-
le vnesel zelo pestre in vsebin-
sko bogate oblike. Naj omenimo 
samo nekaj, v katerih so se aktiv-
no udejstvovali pionirji na šoli 
v Cerkvenjaku: dramski krožek, 
zgodovinski krožek, prirodoslov-

ni krožek, foto krožek, pevski 
zbor in drugi. Delo v teh krož-
kih je bilo načrtno in kvalitetno. 
Poleg omenjenih oblik so v pro-
storih zadružnega doma uredili 
muzej, kjer so prikazali zgodo-
vinske in druge znamenitosti svo-
jega šolskega okoliša. Izdajajo 
svoje glasilo »Gorice«, v katerem 
so sodelovali tudi pionirji z dru-
gih šol. Svoje glasilo so razstav-
ljali v mariborski študijski knjiž-
nici. Pionirji višjih razredov so 
obiskali zadnje bojišče Pohorske-
ga bataljona. Na šoli v Cerkve-
njaku so izvedli »Dan šole«, o ka-
terem smo v našem listu že poro-
čali. Po doseženih uspehih lahko 
zapišemo, da spada pionirski od-
red na Cerkvenjaku med najbolj-
še v mariborskem okraju. Zaradi 
doseženih uspehov mu je komisija 
prisodila prvo mesto. Za nagrado 
prejme 2 zračni puški. 

Drugo mesto je zasedel pionir-
ski odred »Karel Destovnik-Ka-
juh« z Zg. Ščavnice. 

Pionirji te šole so zbrali zna-
menitosti, ki so j im služile kot 
učila, obiskali muzej NOB v Ma-
riboru, sodelovali v »Goricah«, 
sodelovali v lokalnih delovnih 
akcijah pri ureditvi okoliša za-
družnega doma, športnega igri-
šča in gradnji avtobusne garaže. 
Za nagrado bodo dobili opremo 
za odbojko. 

Tretje mesto je pripadlo pionir-
jem iz Voličine, ki prejmejo za 
nagrado perjanico. 

Iz doseženih uspehov je razvid-
no, da iso pionirske igre v naši 
občini dosegle svoj namen ter jih 
bo potrebno še nadalje razvijati. 
V tekočem letu naj bi se zlasti 
šole orientirale pri programiranju 
JPI na športno področje. 

V Cerkvenjaku so šolarji uredili pravi krajevni muzej, ki ga kaže 
naša slika. V muzeju so zbrali stare dragocenosti, ki imajo pre-

cejšnjo zgodovinsko vrednost 



Križem po naših Goricah 
Cerkvenjak Gradišče 

Po šestih letih so Cerkven j ača-
ni imeli priliko pred nedavnim 
videti štiridejanko »Dekle s Tren-
t e « na njihovem odru. Zadnjih 
šest let ni bilo večje dramske pri-
reditve in je zato mladina s po-
stavitvijo tega dela tembolj pri-
jetno presenetila prebivalce tega 
kraja, ki so dvorano napolnili do 
zadnjega kotička. Igrali so sami 
mladi igralci, kar kaže da je med 
mladimi l judmi v Cerkvenjaku 
precejšnje zanimanje za drama-
tiko, saj je zasedba vlog v ome-
njeni igri zahtevala 22 igralcev. 
Delo je režirala Milka Vrabl, 
medtem ko je bil umetniški vodja 
Vlado Lorber. Z igro nameravajo 
gostovati v Vidmu ob Sčavnici, 
Vitomarcih, Pernici, Voličini in 
verjetno tudi v Gradišču. 

tc-

Pred kratkim so dokončno ure-
dili javni vodnjak sredi trga, ki 
služi 15 gospodinjstvom, šoli, šol-
ski kuhinji in zdravstveni posta-
ji. Dela so se lotili na iniciativo 
zdravstvene postaje in šole. Po-
magal pa je tudi krajevni odbor. 
Za nabavo nove električne črpal-
ke, ki so jo montirali v studenec 
so porabili okrog 180.000 din. Po 
enak del sredstev so prispevali 
šola, zdravstvena postaja in kra-
jevni odbor. Vodo uporabljajo ta-
ko, da jo natočijo pri vodovodni 
pipi. Uporabniki vode bodo pla-
čevali tudi vodarino. 

Cerkvenjak 
V »Gostilni pri pošti«, ki so jo 

pred nedavnim odprli, dosegajo 

kar lep poslovni uspeh. Izkupiček 
je vedno večji in vse kaže, da bo-
do 'kmalu presegli gradiško go-
stilno. Na jveč j i promet imajo ob 
sobotah in nedeljah, pa tudi ob 
četrtkih j e precej živo, ko imajo 
živinski sejem. Od časa do časa se 
v gostišču, ki je na lepi turistični 
točki, oglasijo tudi tujci, pred-
vsem Avstri jci. 

Gradišče 

Po daljšem presledku so v Cerkvenjaku uprizorili igro »Dekle s Tren-
te«. Na sliki: prizor s krstne uprizorit v 

V Gradišču se prosvetno dru-
štvo pripravlja na uprizoritev Bu-
dakove drame »Metež« . Sodeluje-
jo v glavnem mlajši igralci. Pred-
videvajo, da bodo igro uprizorili 
konec marca. Ver jetno bodo tudi 
gostovali. V tem kraju je pred ne-
davnim uspešno gostoval ansam-
bel Svobode Maribor-Tezno z za-
bavnimi melodijami in humorjem. 

Lenart 
Sindikat uslužbencev uprave 

občine Lenart je imel 3. febru-
arja redni letni občni zbor na ka-
terem so govorili o dosežkih 
uspehih, ki se zlasti kažejo pri 
razvi janju sistema družbenega 
upravl janja na občini in pri na-
grajevanju, oziroma delitvi 5 % 
dela sredstev namenjenih za oseb-
ne prejemke. Tudi na ostalih po-
dročjih se je sindikalna podružni-
ca doikaj uspešno uveljavila. Med 
drugim so priredili tudi izlet za 
uslužbence občine. Podrobneje 
bomo poročali v prihodnji števil-
ki. 

C ITAJTE 
»DOMAČE NOVICE« 
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Kako je s skrajšanjem 
kadrovskega roka v JLA 

Več bralcev se je obrnilo na na-
še uredništvo z vprašanji, kako 
je s pogoji za skrajšanje kadrov-
skega roka. Ker je okvir rubrike 
»Vprašujete — odgovarjamo« pre-
ozek za širšo razlago tega vpra-
šanja, objavl jamo posebni sesta-
vek, ki so ga prispevali pooblašče-
ni organi občine. 

Zakon o spremembah in dopol-
nitvah Zakona o narodni obram-
bi, ki je bil objavljen v Uradnem 
listu FLRJ, štev. 44/61, je dokaj 
skrčil možnosti in zaostril pogoje 
skrajšanja kadrovskega roka v 
JLA. Po prejšnjih predpisih se 
zakonec, to je žena, ni upoštevala 
kot član družine, ker ni z možem 
v krvnem sorodstvu in zaradi te-
ga ženam ni bilo potrebno doka-
zovati pridobitne sposobnosti. Po 
novih predpisih pa se žena upo-
števa za člana družine in je to 

potrebno dokazati z zdravniškim 
spričevalom, ki ga izda pristojna 
vojaška zdravniška komisija na 
podlagi napotnice izdane pri u-
pravnem organu pristojnem za 
zadeve narodne obrambe občine. 
Nesposobni za delo se smatrajo 
vsi člani skupnega gospodinjstva, 
ki še niso stari 18 let in tudi tisti, 
ki so dopolnili 55 leto starosti — 
ženske, moški pa 60 leto starosti. 
Prav tako se za delo nesposobne 
smatrajo dijaki in študenti do 
23, oziroma 27 let starosti. Ce pa 
je di jakinja oziroma študentka 
poročena, se smatra za delo spo-
sobna, čeprav se redno šola. Za 
delo sposobna po predpisih tega 
zakona se smatra tudi tista žen-
ska, ki še sicer ni stara 18 let, 
je pa poročena, ker je s sklenitvi-
jo zakonske zveze postala polno-
letna. Osebam, ki že po samem 

zakonu niso sposobni za delo, ni 
potrebno predložiti zdravniškega 
spričevala, dočim vse ostale ose-
be morajo biti pregledane pred 
vojaško zdravniško komisijo. Na 
področju naše občine se pojav-
l ja jo skoraj v vseh primerih mla-
di zakonski pari, k je r so žene vdo-
ve in sposobne za delo in čeravno 
izpolnjujejo druge pogoje, je 
skrajšanje kadrovskega roka ne-
mogoče doseči, četudi imajo ot-
roke. Ce je obveznik — rekrut 
samski in v družini ni sposobnega 
člana za delo, ima možnost do 
skrajšanja roka ako izpolnjuje 
druge pogoje ikakor višino davka 
in drugih dohodkov na člana 
skupnega gospodinjstva. Omembe 
vredno je, kdo rešuje prošnje za 
skrajšanje kadrovskega roka. Do-
sedaj jih je reševal upravni or-
gan občine za narodno obrambo. 

Odšle} na občini 
registracija 
motornih vozi! 
Z decentralizacijo in vedno več-

jo demokratizacijo našega siste-
ma ter z več jo vlogo komune se 
prenašajo vedno nove in nove 
funkci je oblastnih organov od 
zgoraj navzdol na občino. Eden 
važnih resorjev so tudi notranje 
zadeve. S tega področja je bilo 
doslej že precej prenešenega na 
občine. Nekatere pristojnosti v ce-
loti opravl ja jo občine, medtem ko 
druge še okraji in republike. S 
področja javnega reda in miru naj 
omenimo, da je v pristojnost ob-
čine prešla izdaja orožnih listov, 
nabavnih dovol jenj za orožje, na-
dalje je občinski organ pristojen 
za notranje zadeve, izdaja odloč-
be za nakup razstrelilnih sredstev. 
Tudi s področja izvrševanja kazni 
je nekaj pristojnosti, ki jih oprav-
l j a jo ljudski odbori. Naše bralce 
pa gotovo najbol j zanimajo pri-
stojnosti s področja prometa, za-
to nekaj besedi tudi o tem. 

Po novih predpisih se opravi na 
občini tudi registracija vseh vrst 
motornih vozil — razen tehnične-
ga pregleda, ki ga vršijo poobla-
ščena zastopstva oziroma servisi 
v Mariboru. Potrebne tiskovine za 
tehnični pregled in registracijo 
motornega vozila dobijo lastniki 
že na občini. Kakšen pa je po-
stopek za registracijo vozila? Na j -
prej je potrebno vložiti prošnjo 
na občinski urad za notranje za-
deve kolkovano z 200 din. Ob vlo-
žitvi prošnje se položi tudi kavci-
jo v znesku 2000 din, ki jo povr-
nejo ob vrnitvi začasnih register-
skih tablic. Za uporabo začasne 
tablice se dnevno plača 200 din 
za avtomobile in 50 din za mo-
torna kolesa. Začasno tablico pa 
je potrebno najkasneje vrniti v 
5 dnevih po prejemu. 

•'i /J/J I 11 Ju \ I lJ/J\\ \\/J/*\\ lJu \ i l lju \ 

V bodoče pa rešuje in izdaja od-
ločbe upravni organ za narodno 
obrambo občine le v primerih, če 
haja v J L A rešuje prošnje pri-
stojna vojna edinica. Prošnje se 
še vedno vlagajo pri pristojnem 
upravnem organu za narodno ob-
rambo občine. Po predpisih se 
prošnje za skrajšanje kadrovske-
ga roka lahko vloži le takrat, ko 
je obveznik — rekrut sprejel po-
ziv za odhod v JLA. Za podrob-
nejša pojasnila se naj stranke ob-
račajo na upravni organ občine, 
pristojen za narodno obrambo. Se 
nekaj. Novost zakona je tudi v 
tem, da se spremembe, nastale z 
razpustom skupnega gospodinj-
stva ali odtujitvi jo premoženja ali 
stanja sploh, upoštevajo samo te-
daj, če so nastale vsaj leto pred 
vpoklicem obveznika — naborni-
ka na služenje vojaškega roka. 



Strogo zaupno 
Strah na občini 
Od nekje se je prikradel ta 

čudni in resnični strah, ki je po-
vzročil pravcato paniko v pisarnah 
občine. Začelo se je šepetati in 
tega ni bilo konca vse dotlej, do-
kler ni povzdignil svojega glasu 
eden vodilnih mož in podčrtal, da 
ne bo nihče na občini ob službo, 
čeprav se predvideva znižanje 
števila uslužbencev. Med pisarniš-
kimi kolegi je bilo izrečenih nič 
koliko odpovedi na službeno me-
sto. Vzrok niso bili nizki mesečni 
prejemki temveč V E L I K I STRAH, 
da bo ta ali oni ob službo. Al i ni 
odveč ta pretirani strah? In kdo 
širi tak preplah brez potrebe? 

Kdo naj napravi pot 
do blokov? 

Ta čudni in neprijetni zimski 
čas, ki nam je letos prinesel več 
blata kot snega, ni prizanesel niti 
poti, ki pelje s severne maestra le 
proti blokom. Na tej kratki poti, 
ki bi ji lahko rekli trnova je ob-
tičal že marsikateri »Fičko«. Po-
tem ni šlo ne nazaj ne naprej in 
sledilo je obupno pritiskanje na 
»gas« dokler se siromak le ni sko-
balil iz blata. Tudi pešci niso ve-
liko na boljšem. Ženske s čevl j i z 
visokimi petami bi gotovo pusti-
le čevl je v blatu. (Dobro, da je zi-
ma in da taki čevlj i ne pridejo v 
poštev!). K a j bi bilo. če bi se na 
primer nekdo od stanovalcev blo-
ka spomnil in predlagal hišnemu 
svetu, da bi bilo potrebno pot po-
sipati z gramozom, ki baje že 
čaka? 

K A J JIH P A B R I G A ! 

Tako se je nekdo pred nedav-
nim hudoval na občinske može, 
češ zakaj se vt ikajo v notranje 
zadeve neke zdravstvene ustano-
ve. (V zdravstveno ustanovo so 
se oprli na seji občinske organi-
zacije SZDL). Čudno je, da se ne-
imenovani kritik ne oglasi takrat, 
kadar bi naj družba ustanovi po-
magala s sredstvi. In zato se ta 
tovariš ali tovarišica ali kdor si 
že bodi huduje, da bi prikril (lah-
ko tudi prikrila) nekatere sla-
bosti v tej ustanovi. 

Ka j jih pa briga? Tako pravi-
jo še v marsikaterem našem pod-
jetju in v nekaterih ustanovah. 
Občani naj čim manj vedo, kaj 
mi delamo in tudi skrbijo naj 
sami zase s svojimi sredstvi, mi 
pa bomo zgradili plot okrog » fa -
brike«. Tako nekako zgleda situ-
acija v nekaterih podjetjih. Žal so 
med pobomiki takega gledanja 
in ravnanja prav direktorji. Tudi 
taki so, ki menijo, da j im naj 
družba popravlja cesto do njihove 
tovarne. 

Završki 
izlet 

V Lenartu že nekaj časa deluje 
v okviru Prosvetnega društva 
»Radko Smil jan« plesna šola. Go-
jenci se učijo lepega vedenja in 
sodobnih plesov. Vadi jo ob sobo-
tah v telovadnici lenarškega Par-
tizana. Šolo vodi diplomirana 
plesna učiteljica Draga Mejovšek 

P O Z I V 
Na podlagi 60. in 92. člena o 

narodni obrambi Ur. 1. FLRJ št. 
30/55 poziva oddelek za narodno 
obrambo Obč. LO Lenart vse 
mladince moške, ki so rojeni v le-
tu. 1945, da se v dneh do 21. 2. 
tega leta jav i jo v svojih kra jev-
nih uradih, zaradi ureditve vo-
jaških zadev. Javiti se je treba 
osebno, le v izjemnih primerih 
zaradi začasne odsotnosti, so to 
dolžni storiti starši oziroma nji-
hovi svojci. 

Javiti se morajo vsi moški let-
nika 1945 ne glede na to ali sta-

nujejo stalno ali začasno na ob-
močju občine Lenart. Javiti se 
morajo tudi tisti mladinci, ki se 
šolajo ali delajo izven področja 
občine, imajo pa starše na pod-
ročju občine Lenairt. 

Prijava je obvezna! 
Zoper one, ki pri jave v roku 

ne bodo izvršili, se bo postopalo 
po kazenskih določbah 146. člena 
Zakna o narodni obrambi. 

Iz pisarne 
oddelka za narodno obrambo 

Obč. LO Lenart 

Lenarški študentje so mlade li-
terate, ki so sodelovali na literar-
nem večeru pel ja l i na izlet v Za-
vrh, znano turistično postojanko 
v naši občini. Navdušil jih je po-
gled na zasnežene gorice. Nekaj 
grede so se utsavili na kmečki 
domačiji. Malo pristne kapljice, 
zraven pa še nevsil j ivo ponujen 
kolač domačega kruha. Cez nekaj 
minut kolača ni bilo več, pač pa 
dobre pol ure hvale o okusnem 
in dobrem kmečkem kruhu. Še 
kratko pojasnilo. Kolač je tehtal 
nekaj več kot 4 kilograme. 

Z A S M E H 
I N R A Z V E D R I L O 

iz domačih krajev 

K O N T R A C E P C I J A 

Na nekem sestanku je predsed-
nik Kra jevne odrganizacije SZDL 
med drugim tolmačil potrebo po 
uvajanju kontracepcijskih sred-
stev in nazadnje s povzdignjenim 
glasom pribil: »Za ženske ni več 
nevarnosti, ker imajo na razpo-
lago kontracepcijo«. 

Tirzek: Jaka, si že bil v slašči-
čarni »Pohor je «? 

Jaka: Saj nisem čisto za bre-
gom, da bi lezel na Pohorje v sla-
ščičarno. 

Tirzek: Res ne veš, da imamo 
pri Lenartu slaščičarno s tem i-
menom? 

Jaka: K a j takega mi nikoli ni 
prišlo na pamet, da bi sredi 
Slovenskih goric imeli Pohorje. 

SLOVENSKE GORICE V BORBI 
Aktivisti med N O V v teh krajih Piše: Edo Zonko-Mihec 
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Edo Zorko-Mihec 

Slovenske gorice ko.t ostali del 
vzhodne Slovenije so se nekoliko 
pozneje vključile v organizirano 
borbo proti okupatorju. Res je, da 
so v nekaterih kraj ih tudi na tem 
področju bile organizirane akci-
je že leta 1941 (Radgona). Leta 
1942 je delovala Lackova četa na 
področju Desternika. Njeno delo 
je segalo tudi na področje Crmlje 
in Selu. Po izdaji in borbi z Nem-
ci so borci te čete popadali. V le-
tu 1943 sta bila na to področje po-
slana aktivista Zalaznik Franc-
Lson in Rojs Srečko-Niko, ki sta 
organizirala postojanke in ljudi 
širom Slovenskih goric za NOV. 
Organizirala sta nekaj krajevnih 
odborov OF, ki so bili organizator 
in agitator za širjenje odpora pro-
ti okupatorju. Poleti leta 1944 je 
bilo organizirano Slovenjegoriško 
okrožje, katerega sekretar je bi-
la tovarišica Ulrih Ela-Atena. 

S formiranjem okrožja se je 
ustvarila organizacijska poveza-
nost političnega aktiva, ki je de-
lal na tem področju. Za usposab-

l janje aktiva so bili organizirani 
seminarji. Seminar je bil tudi sep-
tembra 1944. leta v Jurovskem do-
lu pri Krautiču — Oplotniku dva 
dni in Purgarju — Smrekarju en 
dan. Na seminarju je bila večina 
aktivistov iz Slovenskih goric. 
Zadnji dan pa so se pridružili ak-
tivisti iz okrožja Ljutomer. 

Slovenjegoriško okrožje je bilo 
takrat razdeljeno na več manjših 
okrajev: Lenart, Gradišče, Martin 
pri Vurbergu in Jarenino. Ostali 
kraji pa so pripadali enemu ali 
drugemu okraju. Sekretarji ta-
kratnih okrajev so bili: Lenart: 
Rojs Srečko-Niko, Gradišče: Ko-
vač-Prlek, Martin pri Vurbergu: 
Kocbek Janko-Mitja, v Jarenini 
pa sem te posle opravljal sam. Z 
razformacijo Slovenjegoriškega 
okrožja v jeseni 1944. leta smo se 
povezali v Ljutomersko okrožje, 
katerega sekretar je bil Stopar 
Viktor, sedaj direktor Tovarne 
dušika v Rušah. Novembra 1944 
so kraji, ki jih obsega sedanja ob-
čina Lenart, prišli pod maribor-

sko okrožje. Istočasno je bil or-
ganiziran večj i okraj Lenart, ki 
je obsegal poleg krajev sedanje 
občine še Velko, Sladki vrh, Ko-
reno, Martin in Biš. 

Z ustanovitvijo okraja Lenart 
je bil organiziran okrajni odbor 
OF in okrajni komite. Za sekre-
tarja okrajnega odbora OF in Ko-
miteja je bil imenovan tov. Hoj-
nik Franc, v novembru ali decem-
bru leta 1944 pa ga je zamenjal 
tov. Ulrih Tone-Kristl, ki je bil 
sekretar do osvoboditve. V okraj-
nem odboru OF in Komite ju so 
še bili Jaut Ela- Tanja, dokler ni 
padla, Lorbek Stefka-Liza, Ant-
lej Franc-Mirko in jaz. Okrajni 
odbor OF se je pozneje razširil 
in je štel 21 članov, medtem ko 
za člana komiteja še vključimo 
tovariša Drnovšek Borisa. 

Okraj Lenart je v tej velikosti 
ostal še po osvoboditvi do avgu-
sta leta 1945, takrat pa je bil zdru-
žen z okrajem Maribor-levi breg. 



Uspehi, ki jih ne kaže podcenjevati 
Partizan Lenart sodeloval na več tek-

movanjih —- Načrti za leto 1962 
Lenarški Partizan je v pretek- javno spregovoriti. Menimo, da je 

lem letu dosegel izredno lepe uspe- prav časopis sredstvo preko ka-
he o katerih je potrebno večkrat terega se lahko najširši krog lju-

Drzen skok in elegantna drža to je odlika telovadca na sliki. Sicer pa 
so v teh zimskih dnevih podobni prizori na dnevnem redu. Lenarški 

telovadci redno trenirajo in se pr ipravl ja jo na nove nastope 

K u l t u r n i t e d e n 

Kluba 

mar ibo rsk ih 

študentov 

Literarni večer p i e m t t u 
Večer mladih literatov napove-

dan za sredo 31. januarja je bil 
zaradi objektivnih ovir prestav-
l jen na petek 2. februarja. 

Literati, sodelavci literarnih re-
v i j in študentskega tiska so v 
prostorih Kluba PD »Radko Smi-
ljan«, ki zaradi domačnosti do-
vol jujejo mnogo več neposredno-
sti kot mrzla in obljudena dvo-
rana kulturnega doma, navdušili 
poslušalce. Med prozaiki so po-
žele največ odobravanja V iz ja -
kova, Pehanijeva in Kovačičeva. 
Oba pesnika Grafenauer iz L j u -
bljane in Košuta iz Trsta sta so-
delavca Mladih poitov, Perspektiv, 
Naših razgledov in Naših sodob-
nosti. Pr i poslušalcih je osvojil 
simpatije predvsem Košuta. S pri-
srčno otroško pesmijo je pritegnil 
mladino. Tako Košuta kot Gra-
fenauer sta znana pesnika otroš-
kih pesmi, žal pa nista bila pri-

pravljena na tako velik obisk 

mladih Lenarčanov. 
Z maloštevilnim obiskom so 

starejši Lenarčani pokazali, da so 
v Lenartu take ali podobne pri-
reditve odveč. Odborniki sekcijo 
so z obvestilom preko radia Ma-
ribor, s plakati in osebno poskr-
beli za agitacijo, vendar je bil 
uspeh dokaj klavern. 
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i a k m i a 
Odbor lenarške sekcije K M Š se 

najlepše zahval juje vet. Polanca 
in dr. Gabrščku za denarni pri-
spevek ob literarnem večeru. 

K M Š — sekcija Lenart 

di seznani z nj ihovo plodno de-
javnostjo. Člani Partizana so so-
delovali na vseh okrajnih in re-
publiških tekmovahjih in občin-
skih prireditvah v nekaterih ob-
činah v Sloveniji. V Ptuju na tek-
movanju » Po poteh Slovenj egraš-
ke čete« so člani na 20 km dolgi 
progi dosegli z veliko prednostjo 
prvo mesto. Tudi mladinci so na 
12 km progi bili prvi. V Ljubl jani 
»Ob žici okupirane L jub l jane « so 
člani na 25 km progi v zelo hudi 
konkurenci dosegli častno peto me-
sto med 350 ekipami kolikor jih 
je na tem tekmovanju sodelova-
lo. T a uspeh so dosegli v skupnem 
plasmaju, medtem ko so med Par-
tizanovimi ekipami zavzeli prvo 
mesto. Lenarški člani Partizana 
imajo tudi prvo mesto v krosu v 
okraju. Tudi mladinci in mladin-
ke so kot posamezniki dosegli le-
pe rezultate. Tekmovali so v te-
ku skupaj s člani v Gorišnici pri 
Ptuju in Lovrencu na Pohorju. 
Obakrat so dosegli prva mesta. 

Na tekmovanju v Novi Gorici pa 
je Skipa članov dosegla drugo me-
sto. Posebno so se izkazali tudi 
na tekmovanju v občinskem me-
rilu » Po poteh Slovenjegoriških 
partizanskih postojank«, ki je bi-
lo ob lanskoletnem občinskem 
prazniku. Na tem tekmovanju pa 
so članska, ekipa mladincev in 
mladink dosegle prvo mesto v 
precejšnji konkurenci, saj so so-
delovale ekipe iz mariborskega in 
goriškega okraja. Ekipe iz Le-
narta so sodelovale tudi na par-
tizanskem mnogoboju. Članska 
ekipa in ekipa mladink sta doseg-
li v II. razredu prvo mesto v okra-
ju in republiki ter peto mesto 
v državi. Prav lepe uspehe so do-
segli tudi rokoborci, ki so se lani 
tudi prvič srečali z gosti iz ino-
zemstva. Z gosti iz Zapadne Nem-
čije so igrali neodločeno, kar je 
lep uspeh. Nogometaši so se te-
kom lanskega leta tudi večkrat po-
merili in razen dveh tekem vse 
odločili v svojo korist. 

STRELCi 0 SVOJEM DELO 
V PRETEKLEM LETU 

V preteklem letu se je v naši 
občini začelo pospešeno razvijati 
strelstvo. Pred nekaj leti so bile 
sicer ustanovljene strelske druži-
ne v Lenartu in Gradišču, kmalu 
pa tudi v Jurovskem dolu, ki pa 
so več ali manj životarile, ker so 
bile brez občinskega vodstva. Za-
to je bil v preteklem letu ustanov-
ljen občinski strelski odbor. Že na 
občnem zboru se je pokazalo s 
kakšnimi problemi se ukvarjajo 
strelske družine, ki jih ni bilo ma-
lo. Družine niso imele zračnih 
pušk, k je šele sodobne malokali-
berske puške. V občini ni bilo niti 
enega strelišča za malokalibersko 
puško. Strelske družine so bile 
brez finančnih sredstev, tako da 
je bilo stanje zares dokaj klavr-
no. Z ustanovitvijo občinskega 
strelskega odbora se je stanje pre-
cej spremenilo, saj je že v pro-
gramu tega odbora bilo upošteva-
no dejansko stanje v družinah. 
Občinski strelski odbor se je ta-
koj po formiranju lotil dela in 
uspehi niso izostali. Že 4. julija 
na »Dan borca« so na Poleni pri 
Lenartu odprli sodobno urejeno 
strelišče za malokalibersko in vo-
jaško puško. V poletnih mesecih 
sta bili na pobudo občinskega 
strelskega odbora ustanovljeni 
strelski družini v Zgornji Ščavni-
nici in Voličini. V preteklem le-

tu so strelske družine nabavile no-
vo orožje, predvsem več zračnih 
pušk. Zanimivo je, da se v strel-
ske organizacije vkl jučuje pred-
vsem mladina, kar je vse pohvade 
vredno. Strelci se razen nekaterih 
i z jem zadevajo, da niso le strelci, 
temveč predvsem morebitni bra-
niitelji domovine. V družine bi se 
naj vključili tudi člani ZROP, ki 
se v preteklem letu niso kdove ka-
ko izkazali. Stanje se bo verjetno 
izboljšalo, ker so člani ZROP skle-
nili na svojem občnem zboru, da 
se bodo vsi člani obvezno vklju-
čili v strelsko organizacijo. Tu-
di lovci se večkrat izmikajo član-
stvu v strelski družini, najbol j 
značilno je to v Jurovskem dolu, 
kjer niti eden lovec ni član strel-
ske družine. Strelske družine so 
zaradi pritegnitve večjega števila 
članov članov ustanovile v pod-
jetj ih sekcije. Na jbo l j uspešno 
delujejo sekcije na kmetijskem 
gospodarstvu Lenart, pri Klemo-
su in na občini. Prav bi bilo, da bi 
hitreje vključevali v strelske or-
ganizacije tudi pionirje s tem, da 
bi na vseh šolah ustanovili sekci-
jo strelske družine. Letos bo ob-
činski strelski odbor pripravil vr-
sto tekmovanj, za kar bodo po-
trebna tudi znatna denarna sred-
stva. 



fiCfnski sf*M$d 
Kino Voličina 
Nedelja, 11. februarja japonski 

barvni film — »KONJ FAN-
TOM« 

Nedelja 18. februarja mehiški film 
»DIVJA S T R A S T « 

Kino Gradišče 
Nedelja, 11 februarja ob 19. uri 

bolgarski f i lm — » P R V A LJU-
BEZEN« 

Nedelja, 18. februarja,ob 19. uri 
ameriški barvni f i lm — »GOLA 
M A J A « 

ODLOKI — ODREDBE — ODLOKI ODREDBE — ODLOKI — ODREDBE — ODLOKI — ODREDBE 

Po 2. točki 50. člena Zakona o 
občinskih ljudskih odborih (Ur. 
1. L RS, štev. 19-88/52), 4. členu 
Zakona o prispevku za pospeše-
vanje gozdov v državljanski last-
nini (Ur. 1. LRS, št. 18-158/61) in 
106. člena Zakona o proračunih 
in o financiranju samostojnih za-
vodov (Ur. 1. FLRJ, št. 52-847/59) 
je Občinski ljudski odbor Lenart 
na seji občinskega zbora in seji 
zbora proizvajalcev dne 27/12-1961 
sprejel prečiščeno besedilo odlo-
ka o ustanovitvi gozdnega sklada 
Občine Lenart, ki se glasi: 

Vprašujete -
ODGOVARJAMO 

V »Domačih novicah« ste v eni 
lanskoletnih številk objavili ne-
kaj odgovorov na vprašanje: »A l i 
je pri Lenartu potrebna trgovina 
z zelenjavo?« Ker sem gospodi-
nja, menim, da je tovrstna tr-
govina potrebna, predvsem v zim-
skem času. V našem časopisu sem 
tudi brala, da naj bi to trgovino 
uredila KZ Lenart. Kako daleč 
je s to zadevo? 

H. K. Lenart 

Vsekakor je pri Lenartu trgo-
vina z zelenjavo potrebna. Prob-
lem je predvsem v njeni rentabil-
nosti zaradi nizkega prometa, ki 
bi ga dosegla. Najvažnejši pro-
blem pa predstavlja lokal, iki ga 
zaenkrat ni na razpolago. Kmeti j-
ska zadruga Lenart vodi računa 
o ureditvi trgovine z zelenjavo. 
Vprašanje take trgovine bo rešila 
z nadgradnjo skladišča na Rad-
gonski cesti že v tekočem letu, če 
bodo na razpolago investicijski 
krediti. 

Mirko Kristl 
upravnik KZ Lenart 

Sproti z zanimanjem sprem-
ljam uspehe TVD »Partizan« Le-

T O V A R N A UMETNIH 
BRUSOV MARIBOR 

Tržaška cesta 6 

proizvaja umetne bruse na 

osnovi keramične, bakelitne 

in šelak vezi. Priporoča se s 

svojimi kvalitetnimi proizvo-

di. 

nart. Zelo bi vam ibil hvaležen, 
če bi mi odgovorili na katerih tek-
movanjih, v katerih panogah, v 
kakšnem sestavu in kakšne rezul-
tate so dosegli v letu 1961 člani 
Partizana iz Lenarta? 

P. B. Gradišče 

TVD »Partizan« Lenart sodelu-
je na vseh tekmovanjih, ki jih 
prirejajo okrajna, republiška in 
jugoslovanska zveza za telesno 
vzgojo ter tudi na vseh občinskih 
prireditvah širom Slovenije, kjer 
so tudi naši člani želi zelo lepe 
uspehe. Člani in mladinci so tek-
movali na vseh tekih v okraju 
in tudi izven okraja in to na 
progi od 15 do 25 km. Na 11 tek-
movanjih so dosegli osem prvih 
mest, dve drugi in eno peto me-
sto. Moška in ženska vrsta je bila 
v Partizanskem mnogoboju v le-
tu 1961 v II. razredu prvak okra-
ja in republike. Na državnem pr-
venstvu pa sta dosegli peto mesto. 
Tudi rokoborci so tekmovali in 
dosegli lepe uspehe, saj so 
Mariborčani enkrat zgubili, z 
Einchaitom iz Zapadne Nemčije 
pa so igrali nerešeno. 

Za »Partizan« Lenart 
Rudi Zakeljšek 

OBVESTILO 
Obveščamo prosvetna društva 

občine Lenart, da bo v nede-
ljo, dne 11. februarja občin-
ska skupščina Sveta Svobod in 
Prosvetnih društev občine Lenart. 
Na skupščino vljudno vabimo vse 
izvoljene delegate. Istočasno ape-
liramo na vse, da se pripravijo 
na razpravo. Skupščina bo pr-
venstveno obravnavala klubsko 
življenje in probleme v tej zvezi. 

Občinski Svet 
Svobod in prosvetnih društev 

L e n a r t 

O D L O K 
o ustanovitvi gozdnega sklada Ob-

čine Lenart 

1. člen 
Ustanovi se gozdni sklad Obči-

ne Lenart kot družbeni sklad (v 
nadaljnjem besedilu -sklad«). 

Sklad je pravna oseba in od-
govarja za svoje obveznosti s 
svojimi sredstvi. 

Sklad upravlja upravni odbor 
po načelih družbenega upravlja-
nja. 

2. člen 
V sklad se stekajo: 

1. prispevek za pospeševanje go-
zdov v državljanski lastnini; 
2. obresti sredstev sklada; 
3. drugi dohodki; 

3. člen 
Sredstva sklada se smejo upo-

rabiti samo za pospeševanje goz-
dov v državljanski lastnini. 

Za pospeševanje gozdov se šte-
jejo zlasti: gojitev, varstvo, ob-
nova in rekonstrukcije gozdov, 
urejanje gozdov, nova pogozdo-
vanja, plantažna proizvodnja le-
sa, nabava mehanizacije ter grad-
nja in vzdrževanje gozdnih cest, 
poti, priprav in drugih objektov. 

4. člen 
Dohodki in izdatki sklada se 

določajo z vsakoletnim finančnim 
načrtom sklada. 

Sklad ima obvezno rezervo, ka-
tere višnia se določi po pravilih 
sklada. 

Sredstva sklada se nalagajo pri 
Narodni banki, ki izvršuje občin-
ski proračun. 

Odredbodajalec za finančni na-
črt sklada je načelnik upravnega 
organa, ki je pristojen za gozdar-
stvo. 

5. člen 
Sklad ima pravila, ki jih sprej-

me upravni odbor sklada, potrdi 
pa svet občinskega ljudskega od-
bora, pristojen za gozdarstvo. 

6. člen 
Sklad upravlja upravni odbor, 

ki ima 9 članov. 1 člana imenuje 
občinski ljudski odbor izmed svo-
jih članov, 5 članov na predlog 
zadružnega sveta KZ Lenart, 2 
člana na predlog zadružnega sve-
ta KZ Zg. Sčavnica, vodja goz-
darske službe občinskega ljudske-
ga odbora je član in tajnik uprav-
nega odbora sklada po svojem 
položaju. 

Mandatna doba upravnega od-
bora traja 2 leti. 

7. člen 
Upravni odbor sklada ima tele 

pristojnosti: 
1. sprejema pravila sklada; 

2. sklepa o programu gozdnih po-
speševalnih del in ukrepov; 

3. sprejema letni predračun do-
hodkov in izdatkov sklada; 

4. sprejema sklepni račun skla-
da za vsako leto; 

5. določa kako morajo posamez-
ne gospodarske in druge orga-
nizacije ali drugi koristniki 
uporabljati sredstva sklada. 

6. nadzoruje uporabo sredstev 
sklada; 

7. obravnava vsa druga načelna 
vprašanja v zvezi s poslova-
njem sklada in sklepa o njih; 

8. opravlja druge zadeve v zvezi 
z upravo sklada, kakor to do-
ločajo njegova pravila; 
Pristojnosti iz 2., 3. in 4. točke 

izvršuje v soglasju s svetom ob-
činskega ljudskega odbora pri-
stojnem za gospodarstvo. 

8. člen 
Stroškovno in administrativno 

tehnične posle ter finančno služ-
bo v zvezi s skladom opravlja od-
delek za gospodarstvo in finance 
občinskega ljudskega odbora. 

9. člen 
Ta odlok začne veljati z dnem 

objave v Uradnem vesitniku okra-
ja Maribor, uporablja pa se od 
1. julija 1961. 

Številka: 04/17-31-76/17 
Datum: 27. 12 1961 

Predsednik Obč. LO: 
Ivan Alt 

Po 116. členu Uredbe o dohod-
nini Uradni Ust FLRJ, št. 22-378/ 
61) je Občinski ljudski odbor Le-
nart na seji občinskega zbora in 
na seji zbora proizvajalcev Ob-
činskega ljudskega odbora Le-
nart dne 27. decembra 1961 spre-
jel 

O D L O K 
o določitvi akontacije dohodnine, 
občinskih dokiad od kmetijstva 

za prvo tromesečje 1962 

1. 
Za območje občine Lenart se 

za čas od 1. januarja do 31. mar-
ca 1962 izvrši predpis akontacije 
dohodnine ter občinskih dokiad 
kmetijskim gospodarstvom v vi-
šini 30 % od donodnine in občin-
ske doklade, ki je bila odmerje-
na kmetijskim gospodarstvom za 
leto 1961. 

2. 
Ta odlok velja od dneva objave 

v Uradnem vestniku okraja Ma-
ribor. 
Številka: 01/-32,87/2 
Lenart, dne 27. decembra 1961. 

Predsednik Obč. LO: 
Ivan Alt 

Naši izdelki: 

Svetilke, elektromotorji, elek-
trični agregati, ventilatorji, 
sesalci za prah 
uživajo velik sloves, ker 
olajšujejo delo, preprečujejo 
nezgode, izboljšujejo proizvo-
de, znižujejo stroške. 

T O V A R N A ELEKTROKOVINSKIH IZDELKOV 

Eiektrokovina Maribor 

Urejuje uredniški odbor — Od-
govorni urednik Tone Štefanec — 
Uredništvo Lenart, Ptujska c. 3, 
tel. 21 — Izhaja drugi in četrti če-
trtek — Letna naročnina 400 din, 
inozemstvo 800 din — Naročila 
sprejema Uprava »Domačih no-
vic«, Lenart, Ptujska c. 3 — Na-
ročnina se do preklica nakazuje 
na tekoči račun pri NB štev. 
604-14-3-973 — Ime računa: Ob-
činski odbor SZDL Lenart z 
oznako: za časopis — Tiska 

»Celjski tisk« Calje. 


